
 

Referat fra bestyrelsesmøde 
Dato 14-11-2019 

Tidspunkt 19-21 

Sted Møde 1 (ovenpå Læringscenteret) PS 

Afbud Lotte, Søren, Poul,  

 
  Bestyrelsesmøde  

1. 19.00 Mødeleder Mads-Ole Bak 

2 19.05 Nyt fra 
- Eleverne 
- Formanden 
- Skolerne 

Eleverne:  
Det skal drøftes, hvordan man kan 
arbejde med mobiltelefon-regler, så alle 
bliver tilfredse. 
 
Hvordan skal lokalerne i ungdomsskolen 
fastholdes til fritidsaktiviteter for unge?  
Bestyrelsen skal være opmærksom på, 
at det skal være et ungdomsmiljø, der 
præger lokalerne. 
 

3 19.15 Status og udvikling v/Jakob 
a. Opstart af sæsonen 

(orientering) 
i. økonomi,  
ii. indmeldelsestal  
iii. udfordring i 

klubregi 
b. kommende 

udviklingsspor 
(orientering og 
drøftelse) 

(artikler som bilag) 

Der er knap 400 unge vi har kontakt 
med. Heraf er 213 tilmeldt klubben.  
Undervisningen: Der arbejdes med 
formidling af tilbuddene. 
  
Klub: I gennemsnit er der mellem 60 og 
100 unge på en aften. Der er opnormeret 
til 3 medarbejdere. Heraf er der en del 
med vanskeligheder. Der er et stort 
samarbejde med SSP, Politi og 
Unge-enheden. 
Der er lidt bekymring for miljøet. 
 
Økonomi: Der er ikke afsat flere midler til 
Ungdomsskolen i budgetaftalen. 
Sæsonen skal stadig være kort. 
Vi ligger lavt i Odder på alle parametre.  
 

4. 19.45 Trivselsmålinger og værdier 
(oplæg og drøftelse) 
 

Der er et særligt fokus på elevernes 
oplevelse af indflydelse på 
undervisningen. Selvom skolen tænker, 
der her er et stort fokus, så oplever 



 

eleverne det ikke sådan. 
 
Kan trivselsorganisationen understøtte 
trivslen bedre? 
 

5. 20.15 Tilbagemelding fra 
arbejdsgrupper 

a. Odder Ungdom 
b. PS: Principper for 

specialklasser 
c. PS: Værdier 

 

Grupperne er i proces. 

6 20.30 Økonomi/Budget 
(orientering og drøftelse) 
 

Orientering. 
Det bliver ikke nemt, men det ser du at 
2020 hænger bedre sammen. 
 
Gennemgang af de politiske 
budgetbeslutninger.  
Det giver ikke samlet set mere at arbejde 
med, men vi skal ikke afdrage så meget 
gæld. 

10 20.50 Næste møde 
- Arbejdsdag lørdag d. 

18.januar, hvem 
deltager? Temaet 
bliver: Teknologi i 
skolen. 
 

11/12 er et arbejdsgruppemøde for PS. 
Der holdes foreløbigt fast i temalørdag 
den 18/1-2020. 
 
 
 

11 20.55 Evt.  

 


